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Z	Á	P	I	S	N	I	C	A	

zo zasadnutia obecného zastupiteľstva Obce Dražkovce 
konaného dňa 14.7.2020 o 18.00 hod.  

v sále kultúrneho domu obce Dražkovce 
 

Prítomní: poslanci -  podľa prezenčnej listiny 
                starostka obce 
                 
Ďalší prítomní: 0  
 
Program zasadnutia: 
1. Otvorenie, určenie zapisovateľa, overovateľov, voľba návrhovej komisie 
2. Schválenie programu 
3. Návrhy a pripomienky občanov 
4. Kontrola plnenia uznesení 
5. Prerokovanie a schválenie návrhu VZN č. 1/2020 o určení výšky finančných 

prostriedkov určených na mzdy a prevádzku na žiaka súkromnej základnej 
umeleckej školy zriadenej na území obce Dražkovce 

6. Prerokovanie a schválenie návrhu VZN č. 2/2020 o sociálnych službách 
7. Prerokovanie žiadosti p. Jána Jedináka o predaj parcely E 1-143 o výmere 624 m2 
8. Prerokovanie a schválenie žiadosti o dotácie 
9. Rôzne 
10. Záver  
 
 
Ad 1/ Na úvod prítomných privítala a zasadnutie otvorila starostka obce p. Eva 
Gáborová. Konštatovala, že je  prítomných  5  zo  7 poslancov (ospravedlnení boli p. 
Jozef Sitár – PN a Doc. MUDr. Branislav Kolarovszki PhD.), účasť  je  teda  71%-ná a 
obecné zastupiteľstvo je uznášania schopné. 
Za zapisovateľa bola určená: Ing. Anna Smereková 
Za overovateľov zápisnice boli určení: Ing. Róbert Krasnec, p. Marek Šimko 
Do návrhovej komisie boli navrhnutí: p. Ján Štefanides a Ing. Eduard Záborský 
 
Starostka obce dala hlasovať o predloženom návrhu na voľbu návrhovej komisie. 
Hlasovanie poslancov: 
Za: Ing. Róbert Krasnec, Ing. Anna Smereková, p. Ján Štefanides, Ing. Eduard 
Záborský, p. Marek Šimko 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
Predložený návrh na zloženie návrhovej komisie bol schválený. 
 
 
Ad 2/ Starostka obce p. Eva Gáborová predložila návrh na schválenie programu 
zasadnutia uvedeného na pozvánke. 
 
Hlasovanie poslancov: 
Za: Ing. Róbert Krasnec, Ing. Anna Smereková, p. Ján Štefanides, Ing. Eduard 
Záborský, p. Marek Šimko  
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
Predložený návrh programu zasadnutia bol schválený. 
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Ad 3/ Návrhy a pripomienky občanov: 
Na zasadnutí OZ neboli prítomní žiadny občania. 
 
Ad 4/ Kontrola plnenia uznesení: 

a) pani Zemková bola vyzvaná, aby neparkovala na ceste. Ďalej sa preberalo 
porušovanie pravidiel v obci, diskutovalo sa o kamerovom systéme v obci 
a o tom, že občanov budeme upozorňovať o porušovaní státia v obci cez 
políciu. V programe Rôzne sa tiež preberala cenová ponuka na kamerový 
systém 

 
Ad 5/ Prerokovanie a schválenie návrhu VZN č. 1/2020 o určení výšky finančných 
prostriedkov určených na mzdy a prevádzku na žiaka súkromnej základnej umeleckej 
školy zriadenej na území obce Dražkovce 
Návrh VZN č. 1/2020 bol doručený všetkým poslancom  spolu  s materiálmi,  bol  
poslancami  prerokovaný, a následne  dala  starostka  o ňom hlasovať.  
 
Hlasovanie poslancov: 
Za: Ing. Róbert Krasnec, Ing. Anna Smereková, p. Ján Štefanides, Ing. Eduard 
Záborský, p. Marek Šimko 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
Predložený návrh VZN č. 1/2020 bol schválený. 
 
 
Ad 6/ Prerokovanie a schválenie návrhu VZN č. 2/2020 o sociálnych službách 
Návrh VZN č. 2/2020 bol doručený všetkým poslancom  spolu  s materiálmi,  bol  
poslancami  prerokovaný a následne  dala  starostka  o ňom hlasovať.  
 
Hlasovanie poslancov: 
Za: : Ing. Róbert Krasnec, Ing. Anna Smereková, p. Ján Štefanides, Ing. Eduard 
Záborský, p. Marek Šimko 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
Predložený návrh VZN č. 2/2020 bol schválený. 
 
 
Ad 7/ Prerokovanie žiadosti p. Jána Jedináka o predaj parcely E 1-143 o výmere 624 
m2 
Žiadosť o predaj pardely E 1-143 od p. Jána Jedináka si poslanci prečítali, prerokovali 
ju a dohodli sa, že obecné pozemky nemá obec záujem predávať. Starostka následne 
dala hlasovať o zamietnutí odpredaja parcely. 

Hlasovanie poslancov: 
Za: : Ing. Róbert Krasnec, Ing. Anna Smereková, p. Ján Štefanides, Ing. Eduard 
Záborský, p. Marek Šimko 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
Predložená žiadosť o predaj parcely nebola schválená. 
 



	

3	
	

Ad 8/ Prerokovanie a schválenie žiadosti o dotácie z rozpočtu obce 
Predložený návrh na poskytnutie dotácií, ktorý bol poslancom zaslaný spolu 
s materiálmi bol prerokovaný. Starostka dala následne hlasovať o schválení dotácii pre 
všetkých 7 žiadateľov, ktorí splnili podmienky pre jej poskytnutie. Dotácie boli 
schválené v sumách podľa predloženého návrhu. 
 
Hlasovanie poslancov: 
Za: : Ing. Róbert Krasnec, Ing. Anna Smereková, p. Ján Štefanides, p. Marek Šimko 
Proti: Ing. Eduard Záborský 
Zdržal sa: 0 
Návrh na poskytnutie dotácii z rozpočtu obce bol schválený. 
 
 
Ad 9/ Rôzne: 
9.1.: Starostka informovala, že žiadosť o zapojenie obce do programu WiFi4EU nebolo 
úspešné a schválené EÚ. Tento program sme chceli využiť aj v súvislosti 
s kamerovým systémom, p. Anna Smereková ešte preverí možnosť financovania 
kamerového systému cez štátne dotácie. Zároveň bola predložená cenová ponuka na 
5 kamier od firmy Emottion, s.r.o. Poslanci odporučili starostke ešte osloviť občana p. 
Zdena Tavača ohľadom vypracovania ponuky na kamerový systém. V prípade potreby 
dáme pre účely kamerového systému zriadiť cez OÚ Dražkovce optické internetové 
pripojenie od Slovak Telekomu na ihrisku. 
 
9.2.: Pán Repáň doručil na OÚ Dražkovce žiadosť o odkúpenie obecného pozemku 
parc. č. 1/2 o rozlohe 30 m2, ktorý sa nachádza za jeho pozemkom. Žiadosť nebola 
schválená, keďže bolo dohodnuté, že obec Dražkovce nemá záujem odpredávať 
obecné pozemky. Starostka následne dala hlasovať o zamietnutí odpredaja parcely. 

Hlasovanie poslancov: 
Za: : Ing. Róbert Krasnec, Ing. Anna Smereková, p. Ján Štefanides, Ing. Eduard 
Záborský, p. Marek Šimko 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
Predložená žiadosť o predaj parcely nebola schválená. 
 
 
9.3.: Marek Šimko informoval, že poplatok za školskú družinu je 7,- EUR – riaditeľka 
školy navrhuje jeho zvýšenie na 10,- EUR. Poslanci doporučili starostke pripraviť návrh 
dodatku VZN. Tiež má starostka preveriť a vyčísli koľko obec stoja mesačne poplatky 
za vychovávateľky a či nebude potrebné navrhnúť ešte vyšši poplatok rodičov na 
družinu, ako je momentálne navrhovaný (10,- EUR). 
 
9.4.: Diskutovalo sa o prístavbe základnej školy v Dražkovciach - bolo oslovených 5 
firiem, z toho 4 firmy predložili cenovú ponuku (z toho 1 ponuka bola na cca 25tis. EUR 
a ostatné 3 cca na 63tis., 70tis. a 66tis. EUR). Poslanci sa zhodli na tom, že využijeme 
najnižšiu cenovú ponuku s tým, že navrhovateľ pán Patrik Thomka pošle upravenú 
cenovú ponuku s textáciou, že stavba bude realizovaná a materiál na stavbu bude 
použitý v súlade s rozpočtom stavby – výkaz výmer. 
 
9.5.: Na podnet Ing. Eduarda Záborského sa diskutovalo o nedodržiavaní povinnosti 
stavebníkov v Dolnom Kalníku žiadať OÚ Dražkovce o povolenie na vstup vozidiel 
s váhou nad 3,5 tony v časti Pod Hájikom. Tiež bolo starostke odporučené, aby 
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písomne vyzvala starostku Dolného Kalníka, aby stavebníci žiadali o vstup autám nad 
3,5t, a o ich povinnosti vyčistiť si miestne komunikácie v prípade ich znečistenia 
z dôvodu stavby rodinných domov. 
 

9.6.: Na podnet Ing. Eduarda Záborského sa diskutovalo, či bola už ukončená stavba 
optického pripojenia v obci Dražkovce. Stavba ešte nebola oficiálne skolaudovaná 
a dohodlo sa, že Ing. Anna Smereková zabezpečí stretnutie so zástupcami Slovak 
Telekom a spolu so stavebným dozorom a starostkou si prejdú celú obec, či bolo 
zabezpečené vrátenie obecných pozemkov do ich pôvodného stavu.  

9.7.: Ing. Anna Smereková vyslovila návrh na zavedenie miestneho poplatku za rozvoj 
obce, obdobné poplatky sú zavedené aj v okolitých obciach – Diaková a Dolný Kalník. 
Starostke v tejto súvislosti bolo odporučené vypracovanie návrhu VZN pre miestny 
poplatok za rozvoj. 

9.8.: Starostka obce predložila rozpočtové opatrenie č. 2/2020 v súvislosti s prístavbou 
ZŠ Dražkovce. Starostka dala následne o návrhu hlasovať. 

Hlasovanie poslancov: 
Za: : Ing. Róbert Krasnec, Ing. Anna Smereková, p. Ján Štefanides, Ing. Eduard 
Záborský, p. Marek Šimko 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
Predložený návrh rozpočtového opatrenia č. 2   /2020 bol schválený. 
 
 

Na záver prítomným poďakovala za účasť a zasadnutie ukončila starostka obce p. Eva 
Gáborová. 

 
V Dražkovciach, dňa 23.7.2020 
 
 
 
Zapísala:  Ing. Anna Smereková ............................................................................ 
 
Overili:  Ing. Róbert Krasnec ............................................................................... 
 

p. Marek Šimko ...................................................................................... 
 
 
 
 
 

 
.................................................................... 

Eva Gáborová - starostka obce 


